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Verslag NFK Algemene ledenvergadering 1 Juni 2024 te Halsteren 

Aanwezig namens bestuur:     Afwezig: 

Wally Langenberg      Jessica Liotard 

Marc Meul       Martijn Hordijk 

Lennard Boogaard  

Aanwezige leden: Zie bijlage  

1. Opening door (plaatsvervangende) voorzitter 

Marc en Lennard openen de vergadering en delen mede dat zij samen het interim 
voorzitterschap delen en de vergadering zullen leiden. 

Er zijn behalve met betrekking tot de verkiezing van nieuwe leden geen ingekomen stukken. 

Aanwezigen ontvangen een kopie van de agenda, notulen algemene leden vergadering 2 
april 2023 en het Jaarverslag over 2023. 

2. Mededelingen 

Er zijn geen bijzondere mededelingen wel wordt een korte vooruitblik op het jaar verslag en 
Financieel jaarverslag gegeven 

3. NFK bestaat 15 jaar opgericht op 25 mei 2009 

Er wordt kort stilgestaan bij het 15-jarig bestaan van de NFK met speciale tompoucejes. 
Wally Langenberg is sinds het begin en dus ook 15 jaar bestuurslid waarvoor hij bedankt 
wordt met een flesje Japanse Whisky  

4. Notulen vorige vergadering 

Inhoudelijk is er geen commentaar op de notulen. Wel wordt er benadrukt dat het van meer 
respect zou getuigen om niet alleen volledig te zijn qua namen maar deze ook juist te spellen 
omdat er meerdere fouten in het verslag staan. 

Ook wordt erop gewezen dat qua data en deadlines meer zorgvuldigheid betracht moet 
worden; er staat bijvoorbeeld als datum voor niveau 3 opleidingen 1 juni, terwijl dat 1 juli 
moet zijn. Daarbij is die deadline met 2 weken gemist. Hoewel daar goede redenen voor 
waren zou het beter geweest zijn dat het bestuur het verschuiven/niet halen van de 
deadline kenbaar gemaakt zou hebben. 

Het bestuur erkent dat e.e.a. zorgvuldiger moet en zal zich daarvoor inspannen, ook vraagt 
het om enig begrip voor de omstandigheden waaronder het afgelopen jaar heeft moeten 
werken. 

5. Jaarverslag: afgelopen jaar en de toekomst 

Marc en Lennard delen het Jaarverslag. 

Hoewel de algemene feedback positief is worden een aantal zaken door de aanwezige leden 
aangekaart. Het is belangrijk om een duidelijk jaarplan te maken en te delen, om 
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(tussentijds) verantwoording af te leggen m.b.t. timings/voortgang, en om in algemene zin 
beter, meer en tijdiger te communiceren. 

Er wordt een vraag gesteld met betrekking tot evenementen. Het Karate domineert daarin 
nogal en het zou breder moeten zijn. Het bestuur verwijst naar het jaarverslag waar dit 
inderdaad benoemd wordt.  

Wat Vitok betreft vraagt men zich af waarom er zo veel geld is heen gegaan. Het antwoord is 
dat het een “open einde” regeling was waarbij er per deelnemer subsidie beschikbaar was. 
Doordat er veel meer deelnemers dan verwacht waren is het bedrag hoog opgelopen. Het 
bestuur zal dergelijke openeinde-regelingen in de toekomst vermijden.  

Er wordt een opmerking over de afwezigheid van de aangepaste statuten gemaakt. Het 
bestuur geeft aan dat het niet eenvoudig was de statuten zonder aanwezigheid van de 
voorzitter te passeren maar dat dit 2 dagen voor de vergadering toch gelukt is en deze de 
avond voor de vergadering op de website gezet zijn. 

Wat de website betreft, deze heeft helaas ook een 15-jarig jubileum en er wordt met de 
betreffende commissie hard aan gewerkt deze zo spoedig mogelijk live te krijgen. 

Het bestuur kan geen specifieke deadline aangeven voor de website, net als bij de overgang 
van de administratie naar een nieuw systeem blijkt een en ander aanmerkelijk complexer 
dan voorzien en hoewel er zeer veel tijd en energie in gestoken wordt door bestuur en 
commissies leiden verrassingen tot langere doorlooptijden. Het bestuur committeert zich 
wel om meer en beter over voortgang te communiceren. 

Ook is het bestuur begonnen met het uitnodigen van commissies om beter af te stemmen 
en er voor te zorgen dat er een duidelijk raamwerk is waarbinnen die commissies kunnen 
werken zonder telkens contact te hoeven zoeken met het bestuur. Ook zijn en komen er 
binnen het bestuur vaste aanspreekpunten voor de commissies zodat duidelijk is bij welk 
bestuurslid ze moeten zijn in het geval van vragen. Beiden zullen voortgang bevorderen. 

6. Financieel jaarverslag 

Hoewel de kascommissie bij monde van Marc Schipperen en Hans Thijssen goedkeuring 
heeft gegeven over de financiën van 2023 heeft het bestuur ervoor gekozen om geen verslag 
te delen omdat het nog niet compleet is. Wel zijn alle financiële stukken en bankafschriften 
ter plaatste beschikbaar voor inzage. Hans Thijssen is helaas door autopech verhinderd, 
daarom is er niemand van de kascommissie aanwezig. 

7. Verkiezing nieuwe 2 bestuursleden  

Bestuursleden Jessica Liotard en Martijn Hordijk hebben te kennen gegeven te willen 
aftreden. Daardoor zijn er 2 vacatures voor bestuurslid. 

Er zijn 4 aanmeldingen voor deze twee vacatures; Jeffrey Vermeulen-Claus, Johan Meijer, 
Wesley Broekhuis en Silvo Hoeks. 

De 3 aanwezige kandidaten; Wesley, Jeffrey en Johan worden in de gelegenheid gesteld zich 
kort te presenteren. Marc doet dit voor de niet aanwezige Silvo. 

Er wordt 1 stembriefje per aanwezige school verstrekt en voor de scholen die een 
schriftelijke machtiging verstrekt hebben. 



NFK Algemene ledenvergadering 1 Juni 2024 te Halsteren 

 
De statuten voorzien niet in de mogelijkheid om elektronisch te stemmen, ook is er niets 
vastgelegd met betrekking tot het “gewicht” van verschillende scholen waarbij grotere 
scholen meer stemmen hebben dan kleinere. Daarom wordt voor de stemming de 
betreffende wettekst aangehouden die voorziet in 1 stem per aanwezige of gemachtigde 
school) 

De stemmen worden onder toezicht van Marc Meul door twee onafhankelijke NFK leden die 
aanwezig zijn op de 4-Masters geteld. Dat zijn: Marleen Meihuizen en Kevin van den Berg. 

De uitkomst is dat Jeffrey Vermeulen-Claus en Johan Meijer tot het bestuur zullen toetreden. 
Het bestuur feliciteert beiden en heet Jeffrey en Johan van harte welkom. 

8. Verkiezing nieuwe voorzitter 

De voorzitter wordt door het bestuur gekozen. Besloten wordt dat tot het nieuwe bestuur 
zich gevestigd heeft er wordt doorgegaan met de huidige interim-voorzitter. Daarna zal zo 
snel mogelijk een keuze gemaakt worden en zullen de leden geïnformeerd worden. 

9. Rondvraag 

Bij de rondvraag worden de punten rondom zorgvuldigheid, volledige en tijdige 
communicatie alsmede het maken van keuzes nogmaals benoemd. Het bestuur neemt deze 
ter harte en spreekt de hoop uit dat dit met nieuwe en enthousiaste bestuursleden en een 
duidelijker structuur en taakverdeling aanmerkelijk zal verbeteren. 

Een oud bestuurslid benadrukt dat het bestuur de afgelopen jaren het grootste deel van de 
tijd goed heeft gefunctioneerd en veel werk verzet heeft. 

Er worden vragen gesteld bij de locatie en timing van de Algemene leden vergadering. Qua 
timing betreft dit zowel de duur van de vergadering en de aankondiging van de vergadering 
en de verkiezingen die beiden als te kort beschouwd worden. 

Het bestuur geeft aan dat we nu eenmaal leden door het hele land hebben en dat daarom 
de locatie altijd voor sommigen minder aantrekkelijk zal zijn. In dat verband wordt ook nog 
gerefereerd aan de ambitie om ook evenementen beter over het land te spreiden.  

Wat timing betreft geeft het bestuur aan dat kort nadat de bestaande bestuursleden te 
kennen gegeven hebben terug te treden er een uitnodiging voor verkiezing en vergadering is 
uitgestuurd. Het combineren van de vergadering met een evenement verhoogt de kans op 
aanwezigheid want als er een “losse” leden vergadering wordt georganiseerd is de opkomst 
aanmerkelijk kleiner. Om recht te doen aan opkomst en inhoud is het beter om het niet in 3 
kwartier tijdens een lunchpauze te doen maar aansluitend aan het evenement zodat 
aanwezigen geen deel van het evenement hoeven te missen. 

Tot slot wordt er erkend dat hoewel “we er nog niet zijn” het bestuur het afgelopen jaar veel 
gedaan en bereikt heeft, vooral waar het basis en structuur betreft waar nu op 
voortgebouwd kan worden. 

10. Afsluiting 

De vergadering wordt afgesloten, nieuwe bestuursleden nogmaals welkom geheten en de 

aanwezigen bedankt  
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11.Bijlage. 

Aanwezige sportscholen: 

Sportschool  Plaats Aan-/Afwezig Machtiging 
SL001: Budokai BOZ Bergen Op Zoom Aanwezig  
SL003: De sportacademie Den Haag Afwezig Machtiging 
SL005: Dojo Kayaku Zoetermeer Afwezig  
SL006: SKEL Etten Leur Aanwezig  
SL007: Zanshin Vlissingen Aanwezig  
SL008: Lu Gia Jen Den Haag Aanwezig  
SL009: Sportcentrum Doets Reeuwijk Afwezig Machtiging 
SL013: Sportschool Segers Zoetermeer Afwezig Machtiging 
SL014: Shotokan Karateclub Hulst Hulst Aanwezig  
SL016: Karateclub Westwijk 1187 WD Amstelveen Afwezig  
SL017: Kemposchool Bushido Utrecht Afwezig  
SL018: Shito Ryu Karate Delft 2611 MX Delft Aanwezig  
SL020: Budoschool Anijn Ryu 4872 BA Etten Leur Aanwezig  
SL028: Kobudo Venlo Venlo Aanwezig  
SL049: Shaolin Kempo Ryu Roosendaal Afwezig  
SL052: Shin Sei Ryu Beuningen Gld Afwezig  
SL056: Shaolin Kempo Silent Dragons 3448 ZC Woerden Afwezig  
SL059: Lu Gia Jen Jiu Jitsu Den Haag Aanwezig  
SL071: Jita Kyoei 6537 LZ Nijmegen Afwezig  
SL078: Long Fu Moor Harderwijk Afwezig  
SL080: Karateschool Tamashii 4661PB Halsteren Aanwezig  
SL082: Euregio Karate Nordhorn 48531 Nordhorn Aanwezig  
SL083: Kenko Kempo Karate Nederland 4112 NZ Beusichem Afwezig Machtiging 
SL084: Shaolin V Vechtsport 7316 DS Apeldoorn Afwezig  
SL0085: Shizentai Karate 2133 DW Hoofddorp Afwezig  
SL085: DJKD Martial Arts DJKD Martial Arts 2671 CP Naaldwijk Afwezig  
SL0086: Furin karate dojo 5623 EX Eindhoven Aanwezig  

 
 


